
PROTOKOLL	  FÖRT	  VID	  BESLUTSMÖTE	  14	  EMTERVIKSFIBER.	  

TID:	  	   	   2013-‐08-‐06	  KL.	  18:00	  

PLATS:	   	   HÖGBERG	  HOS	  TOMMY	  LARSSON	  

NÄRVARANDE:	   Kjell	  Nilsson,	  Fredrik	  Jonsson,	  Fredrik	  Stodne,	  Leif	  Östlund	  Tommy	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   	   Larsson,	  Peter	  Hilmersson	  och	  Bengt	  	  	  	  

	   	   Jansson.	  

	   	   Elisabeth	  Johansson	  	  RELACOM	  

	   	   	  

1§	  

Kjell	  Nilsson	  hälsade	  oss	  välkomna	  och	  öppnade	  mötet.	  

2§	  

Föregående	  protokoll	  lades	  till	  handlingarna.	  

3§	  

RELACOM	  informerade	  om	  vad	  som	  hänt	  sedan	  förra	  mötet:	  	  Fyra	  grävlag	  är	  igång.	  

	  Forsås,	  kör	  Askersby-‐Rådom	  och	  fortsätter	  därefter	  Gårdsjö	  väster	  om	  sjön.	  

	  MS	  Gräv	  kör	  Vitteby	  och	  stammen	  klart	  till	  Sunne.	  Därefter	  görs	  klart	  i	  Högberg.	  

	  Pettersson	  fortsätter	  i	  Visterud,	  tar	  en	  veckas	  semester	  och	  fortsätter	  därefter	  från	  Nolbergsviken	  
och	  vidare	  österut.	  	  

Markfast,	  kör	  Gårdserud	  österut	  mot	  Åsen	  och	  Höjdarna.	  

Elisabeth	  fortsatte	  att	  informera	  om	  att	  fiber	  nu	  är	  blåst	  sträckan	  Sunne	  station	  till	  Torvnäs.	  
Blåsningen	  fortsätter	  v.	  34	  sträckan	  Torvnäs	  –	  Bössviken.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Tryckningsjobbet	  återupptas	  v.	  34	  med	  Olsätersvägen.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Hon	  sade	  att	  Telia	  skickar	  alla	  mediaconvertrar	  samtidigt.	  

P.g.a.	  att	  leverans	  skett	  till	  fel	  plats	  önskade	  Elisabeth	  hjälp	  att	  flytta	  30	  trummor	  från	  Ingersby	  till	  
depåerna	  i	  Rådom	  och	  Hagaby.	  Beslutades	  att	  göra	  beställning	  hos	  Jimmy	  Lennartsson.	  

Två	  skåp	  måste	  flyttas	  i	  Södra	  Ås	  p.g.a.	  felplacering.	  De	  flyttas	  på	  Relacoms	  bekostnad.	  

Elisabeth	  informeras	  om	  att	  kanalisationen	  ligger	  synlig	  en	  kortare	  bit	  mellan	  Stavik	  och	  Fasterud.	  

Kanalisationen	  till	  fyra	  fastigheter	  inom	  Forshaga	  Kommun	  diskuterades.	  Fredrik	  Jonsson	  lovade	  
sköta	  kontakten.	  	  	  	  

	  

	  

	  



4§	  

MEDLEMSLÄGET	  

Syd:	  176	   Öst:	  168	   Väst:	  156	  	  	  	  Nord:	  30	  	  	  	  	  	  	  	  TOTALT:	  530	  

Hittills	  har	  77	  km	  upparbetats,	  vilket	  är	  63	  %	  av	  den	  uppskattade	  totala	  sträcken.	  	  87	  %	  av	  denna	  
stäcka	  har	  kunnat	  plöjas,	  vilket	  är	  en	  höjning	  med	  	  2%	  sedan	  förra	  månaden.	  	  Detta	  innebär	  en	  
prognos	  som	  pekar	  på	  ett	  pris	  som	  ligger	  klart	  under	  tidigare	  beräkningar.	  	  

Med	  dagens	  grävhastighet	  närmar	  vi	  oss	  dock	  ett	  likviditetsproblem,	  innan	  kanalisation-‐	  och	  
projektbidragen	  betalas	  ut.	  	  

5§	  

Anders	  Eriksson	  har	  grävt	  250	  meter	  av	  totalt	  800	  meter.	  Han	  kommer	  att	  kontaktas	  under	  veckan.	  

6§	  

Inga	  skrivelser,	  att	  behandla,	  har	  inkommit	  sedan	  förra	  mötet.	  

7§	  

Påmindes	  om	  att	  senaste	  nyhetsbrevet	  kom	  den	  11/6.	  	  

Beslutades	  att	  lämna	  frågan	  om	  inmätning	  av	  kanalisationen	  öppen.	  

Undertecknad	  informerade	  om	  att	  jag	  flyttar	  till	  Skåne	  och	  avtackades.	  

8§	  

Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  tisdag	  4/9	  kl.	  18:00,	  samma	  plats.	  

9§	  

Ordföranden	  	  avslutade	  mötet	  kl.	  19:20.	  

	  

Östra	  Ämtervik	  2013-‐08-‐06	  

	   	   	   	  

……………………………………………	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ……………………………………..	  

Kjell	  Nilsson,	  ordf.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Bengt	  Jansson,	  sekr.	  

	  

	  

	  

	  


